
ZADNJE ZASEDANJE VIŠKORUDNIŠKE OBČINSKE SKUPŠČINE

Poslanci sprejeli več pomembnih odlokov
»Današnje srečanje poslancev in izv-

ršnega sveta skupščine občine Ljubljana
Vič-Rudnik je zadnje v tem mandatu. Od
ustanovitve občine Ljubljana Vič-Rudnik,
ki je bila ustanovljena lela 1961, pa do
danesjepreteklo 33 let in z današnjo sejo
bo zaključeno 33-lelno obdobje obsloja
občine Ljubljana Vič-Rudnik, ki se z no-
vim letom razdeli na pel novih primestnih
občin in del mestne občine Ljubljana. Zato
je danaSnja seja v nekem smislu zgodo-
vinska, kerobiina Ljubljana Vič-Rudnik
čez en mesec ne bo več obstajala.

Zahvaljujem se vsem poslancem, pod-
predsedniku skupSčine, predsednikom
zboror, predsednikom delovnih teles, vo-
djemposlanskih klubov, političnim stran-
kam, izvršnemu svetu, sodelavcem sekre-
tariata skupščine. še posebno pa sekre-
larki skupSčine za sodelovanje v tem man-
datu. Upam in želim si, da bi zastavljeno
delo nadaljevali v novih občinah in še vna-
prej sodelovali kot prijalelji.«

Iz zaključnega govora predsednika
skupšCine Bogdana Bradača

Čeprav z rahlo zamudo sc je doscdanja
skupščina viškorudniškc občine 30. novem-
bra zbrala v sklcptncm sestavu. Na dncvnem
redu so bilc le tisie nujne zadeve s spreje-
mom katerih je. odnosno bo skupSčina zago-
tovila kontinuiteto dela pri prcvzemu nalog
iz dosedanje na nove obcine.

V že ustaijenem poročilu o delu občinskcga
izvršnega svcia. sc je njegov predsednik Davor
Valentinčič izognil podrobnemu naStevanju
opravljenega dela, pa naj jc Slo za gradnje cest.
zgradb, objektov malega gospodarslva, do uspe-
hov na področju javnih del in celostnega razvo-
ja podeželja. saj so bili s tem poslanci sprotno
in neposredno seznanjeni v okoljih, kjer živijo
in dclajo. Posebej pa je poudaril, da je bilo delo
izvršnega sveta v letu 1994 zaznamovano pre-
dvsem na področju komunale, zlasti pri odprav-
Ijanju njenega deficita na izvenmestnih krajev-
nih skupnostih, torcj na območjih novih obcin.
Zelo zgovorna sla že podatka. da je bilo asfalti-
ranih kar 60 kilometrov cest in da je bilo kar 60
odstotkov denarja zbranega na območjn petih ljub-
ljanskih občin namcnjenega viškorudniški komu-
nali. Tako so bile na svojstven naCin prav te inve-
sticije v komunalno infraslrukluro nekakšna dota
novim občinam ob odgovornem odločanju tega izv-
ršnega sveta in te skupščinc.

Brez posebnih pripomb so nato poslanci spre-
jeli predloge komisije za volitve in imenovanja
ter tako podali soglasje k imcnovanju Sergija
Batističa za ravnatelja OŠ Bičevje, Ksenije An-
tontič za ravnateljico viških vrtcev, imenovali
prcdstavnike v programski svet stanovanjskc za-
drugc Ljubljanski kabcl in v svct ccntra za soci-
alno delo. Imenovali pa so tudi komisijo za pre-
moženjska in finančna vpraSanja novih občin. Za
mestno občino Ijuhljaoa sta imenovana Damjan
Dolinar in Slavko Slak, za občino Dobrova-Hor-
juI-Polhov Gradec Franci Oblak in Anton Potoč-
nik, za občino Velike Lašče Anton Polzelnik in Ma-
tjaž Gruden. za občino Brezovica Drago Stanovnik
in Marko Čuden, za občino Ig Janez Cimpennan

in Tone Modic, za občino Škofljica Jože Jurkovič
in Borut Zupan.

S sprejcmom odloka o ustanovitvi Javnega za-
voda Sportni objekti Ljubljana V ie-Rudnik, pa so
poslanci na nck način pravzaprav zaščitili vsa
pretekla vlaganja družbenih sredstev v športne
objekte: Športni park Svoboda, objckt Partizana
Vič, Športni center krim, objekti Partizana Trno-
vo in kopališče Kolezija.

Hkrati pa bo zagolovljeno nadaljnje financi-
ranje s strani države. S tem bo zagotovljena
uporaba Sporlnih objektov vsem občanom v skla-
du z njihovimi intercsi. Da teh ni nialo. dokazu-
je 42 športnih društev v občini. ki imajo 8700
elanov.

Z manjšim redakcijskim popravkom so po-
slanci nato sprcjcli Se kako pomemben predlog
odloka o zavarovanju pitne vode v vrtinah R-2 in
R-3 pri Robu.

K osnulku odloka o zazidalnem načrtu za del
območja urejanja VS 12/SKopanke, posebnih pri-
pomb ni bilo, zato so ga poslanci sprejcli kot
prcdlog. Več razprave jc bilo ob sprcjemanju
prcdloga odloka o sprejemu ureditvcnega načrta
za območjc urcjanja VR 7/1-1, VR 7/1-2 in VR 3/
4 Bokalce - TRC. Kar nekaj poslancev je posia-
vilo vprašanje o nujnosti navezave cestnega prik-
Ijučka iz polhograjske smeri na obstoječo avto-
ccsto. ln tako je bilo v sklepili ob sprejemu tega
dokumenla zapisano. da je te predloge potrcb-
no ponovno preučiti.

Sicer pa so poslanci sprejeli še naslednje odlo-
ke:

- o spremembah in dopolnitvah odlokov o
prostorskih ureditvenih pogojih za planski cclo-
ti V 1 Rudnik (za območja urejanja: VS 1/5

llovica. VR 1/2 Ob Ljubljanici in Razpršena
gradnja ob Jurčkovi poti in Peruzzijevi ce-
sti) in V 2 Trnovo-Tržaška cesta (za obmo-
čje urejanja VR 2/1 SRC Mesarica)

- o spremembah in dopolnitvah odlokov
o prostorsko urcditvcnih pogojih za planske
celote V 1 Rudnik (za območje urejanja: VM
1/1 ob Dolenjski cesti. VM 1/2 ob Dolenjski
cesti. VM 1/3 ParkiriSCe)... V 4 Lavrica (za
obmoCjc urejanja: VS 4/4 Lavrica). V 7 Ko-
zarje (za območje urejanja: VM 7/1 Kosovo
polje)

- o prostorsko ureditvenih pogojih za ob-
močje KS Preserje, Notranje Gorice - del.
Vnanje Gorice - del, Rakitna. Turjak, Pijava
Gorica - del, Horjul, Dobrova - del. Polhov
Gradec in Črni vrh)

- odlok o zazidalnem načrtu za območje
urejanja VI 2/6 Dijaški dom.

Brez pripomb in vprašanj pa so poslanci
sprejcli predlog delitve sredstev iz vira na-
domestila za uporabo stavbnih zemljišč za
odpravo komunalnega deficita v krajcvnih
skupnostih občine Ljubljana Vie-Rudnik v
letu 1994.

Med poslanskimi vprašanji velja izpostavi-
ti ponovno vprašanje Martina Ojsterška gle-
de semaforizacije kri/išča Ceste dvch cesar-
jev in vpadnice iz obvoznice ter predlog po-
slanca Matjaža Grudna o tem. da sc sprejme
neke vrste moratorij na trošenje sredstev se-
danje viškorudniške občine vse do delitve
premoženja. O tcm je bil nato sprejet sklep,
da sedanji izvršni svet gospodarno ravna z
obstoječimi sredstvi, na tej skupšCini imeno-
vana komisija pa naj takoj prične z deloni.


